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Protokół nr 55/2014 
 

posiedzenia Komisji  Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 7 listopada 2014 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 11
30

, zakończyło się o godz. 11
50

. 
 

Członkowie Komisji i osoby zaproszone – obecni na posiedzeniu  

wg załączonych list obecności, które stanowią  załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 
 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji, pan Maciej Szota, 

który na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 

wymagane przepisami kworum, w związku z czym obrady są prawomocne. 
 

Proponowany porządek obrad: 
 

1. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

2. Sprawy bieżące.  
 

Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego 

realizacji (za - 4). 
 

Ad. 1  Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

1) 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie obniżenia średniej 

ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa do obliczenia podatku rolnego 

wraz z uzasadnieniem  – załącznik nr 3 do protokołu.  

Prezydent proponuje obniżenie ceny skupu zboża stanowiącej  podstawę 

wymiaru do obliczenia podatku rolnego z kwoty 63,37 zł za 1dt. do kwoty 24,00 

zł za 1dt. Dodam dla przypomnienia, że w tym roku obowiązuje stawka 

obniżona 27 zł, a cena żyta w ubiegłym roku była wyższa i wynosiła 69,28 zł za  

kwintal. Projekt tej uchwały posiada pozytywną opinię Kujawsko – Pomorskiej 

Izby Rolniczej w Przysieku. 
 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji: 

Czy są zapytania do przedstawionego projektu uchwały?  
 
 

 

 



2 

 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji: 
 

Nie ma. 
 

Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały? 
 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Projekt uchwały otrzymał pozytywna opinię Komisji. 

 

2) 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2014 wraz z załącznikami i uzasadnieniem 

– załącznik nr 4  do protokołu. 

Prosimy tutaj państwa o zmniejszenie dochodów i  wydatków w kwocie79257 

zł., oraz dokonanie zmian wymagających decyzji organu stanowiącego.  

W  projekcie realizowanym przez MOPS „Razem łatwiej” powstały środki 

wolne i dlatego dokonujemy przesunięcia na zakup tablicy interaktywnej o raz 

doposażenia komputerów. 

Zwiększenie dochodów z tytułu środków unijnych na promocję Miasta 20910 zł, 

zwiększenie dochodów z tytułu naliczonych kar, czyli uzyskanych środków 

ściągniętych przez komorników na świadczenia alimentacyjne.   
 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji: 

Chciałbym zapytać o zmniejszenie o 130 tysięcy „Pomoc materialna dla 

uczniów”, skąd taka zmiana?  
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

W tym roku jest mniej wniosków. Jest to dotacja celowa i pomoc nie może być 

inaczej udzielona, jak tylko na wniosek.  

 

Czy są zapytania do przedstawionego projektu uchwały? 

 Nie widzę chętnych do zabrania głosu. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały? 

 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Projekt uchwały otrzymał pozytywna opinię Komisji. 
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Ad. 2 

 

 Sprawy bieżące. 
 

Maciej Szota – Przewodniczący Komisji: 

Dziękuję bardzo pani Skarbnik za współpracę w tej kadencji. 

W tym punkcie innych żadnych spraw nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

dzisiejszej Komisji. 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

Maciej Szota 

 
Protokółowała 

 

Katarzyna Marciniak 


